
obecni 10

wszyscy 15

procent 66,67 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

z XV w kadencji 2018 -2023 sesja Rady Miejskiej w
Suchedniowie z dnia 27 lutego 2020 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 Adamiec Krzysztof obecny  

2 Bator Monika nieobecna  

3 Biskup Wiesław obecny  

4 Frątczak Lidia obecna  

5 Krogulec Waldemar obecny  

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna  

7 Kutwin Tomasz obecny  

8 Łakomiec Henryk nieobecny  

9 Obara Mirosław nieobecny  

10 Pająk Arkadiusz obecny  

11 Pałac Marcin obecny  

12 Salwa Anna nieobecna  

13 Słoma Paweł obecny  

14 Stępień Małgorzata obecna  

15 Zegadło Eugeniusz obecny  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie posiedzenia
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:31

Rozpoczynając posiedzenie Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej  zwrócił się do
zebranych o uczczenie minutą ciszy zmarłych: pedagoga ze SSP Nr 3 Pani Iwony Berlińskiej oraz
Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego Pana Pawła Lisowskiego. 
Następnie powitał zaproszonych gości i obecnych na posiedzeniu. 

Z zaproszonych gości udział w sesji wzięli:
- p. Halina Ostrowska - Przewodnicząca Rady Seniorów
- p. Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej 
- p. Rafał Lorenz - Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 
- p. Mirosław Kopytek - Sekretarz Gminy Łączna 



- p. Stanisław Dymarczyk - Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej,
- p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi - (lista obecności w załączeniu do protokołu) 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali :
p. Cezary Błach - Burmistrz Miasta i Gminy 
p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 
p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy 
p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 
p. Beta Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 
p. Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii 
p. Anna Grzegolec - Radca Prawny

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stwierdzono obecność 11 radnych (nieobecni Monika Bator, Małgorzata Kuszewska, Mirosław Obara,
Anna Salwa).

3. Powołanie sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej wyznaczył radnego Wiesława Biskupa. 

4. Przyjęcie porządku obrad.
4.a. odczytanie projektu porządku obrad,
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji RM. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG  wnioskował o wniesienie do porządku obrad
projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach na rozstrzygnięcie nadzorcze.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza MiG o
wprowadzenie do porządku obrad projektu powyższej uchwały. 

4.b. głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu
uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach na rozstrzygnięcie nadzorcze.
Wniosek Burmistrza MiG został przyjęty przez Radę Miejską. 

głosowanie głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w
sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach
na rozstrzygnięcie nadzorcze.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata BRAK GŁOSU



7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt porządku obrad sesji wraz z
projektem uchwały, o której wniesienie wnioskował Burmistrz MiG. 
Projekt porządku obrad został przyjęty przez Radę Miejską, a wniesiony projekt uchwały w sprawie
wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach
na rozstrzygnięcie nadzorcze stał się pkt. 21 porządku obrad. Dotychczasowy pkt. 21 stał się
pkt. 22 itd. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 10 90.91 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 9.09 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata BRAK GŁOSU

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk PRZECIW

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA



15 Zegadło Eugeniusz ZA

5. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej.
Do protokołu z XIV-ej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 grudnia 2019 r. nie wniesiono uwag. Wobec
powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Protokół został
przyjęty przez Radę Miejską. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata BRAK GŁOSU

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

6. Wystąpienia zaproszonych gości.
Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Osiedla Nr 5  :

poinformowała o interwencji mieszkanki ul. Kościelnej o wycince drzew na skwerku przy drodze,
prosiła o przyjrzenie się sprawie;
odnosząc się do wycinki drzew w lesie w okolicach ul. Partyzantów, poinformowała, że ciężkie
samochody ze ściętym drzewem poruszają się ul. Partyzantów,co powoduje szybkie zużycie
nawierzchni drogi po niedawnym  jej wyrównaniu i naprawie;
pytała, co z budynkiem byłej siedziby SSP Nr 1 przy ul. Ogrodowej, który stoi i niszczeje, 

zarzuciła redaktorowi Gazety Suchedniowskiej, że nie zamieszcza wszystkich wypowiedzi radnych,
jak również wypowiedzi innych uczestników, które padają na sesjach Rady Miejskie.



Pani Alicja Mańturz - sołtys wsi Michniów  :

w imieniu, mieszkańców sołectwa interweniowała w sprawie bobrów, które pojawiły się na terenie
wodnym (strumyka) w pobliżu wsi, prosząc o zaradzenie temu problemowi;
prosiła o udrożnienie dwóch przepustów przebiegających pod drogą wojewódzką nr 751 na terenie
sołectwa;
poinformowała o sygnałach od mieszkańców, że miejska przychodnia zdrowia NZOZ "Promyk"
chciałaby usprawnienia wypisywania leków na receptę, pytała czy Gmina ma wpływ na
usprawnienie tej procedury.

Pan Zolbach - mieszkaniec ul. Żeromskiego  interweniował w sprawie złej nawierzchni (ubytki w
jezdni) ul. Żeromskiego, co grozi uszkodzeniem aut poruszających się po drodze. prosił o szybkie
rozwiązanie tego problemu. 

Pani Halina Ostrowska - sołtys wsi Krzyżka  interweniowała w sprawie złej nawierzchni drogi na
Krzyżce. Zaprosiła władze miasta na wizję lokalną tej ulicy, zaznaczając, że doraźne łatanie i
zasypywanie ubytków w jezdni nie zdaje egzaminu, szczególnie do pierwszych opadów deszczu. 

Pan Jacek Uba - sołtys wsi Mostk i wnioskował o naprawę dróg dojazdowych na Kaczkę, Szelejtów,
którymi nie da się w chwili obecnej przejechać, jest dużo ubytków i dziur w nawierzchni. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań.
Pan Wiesław Biskup - radny wnioskował o :

oczyszczenie i wykorytowanie rowów przy ul. Leśnej i oczyszczenie poboczy z zalegającego
piachu;
uprzątnięcie opon, które są składowane przy ul. Placowej i ustalenie kto jest sprawcą tego
wysypiska;
przycinkę drzew przy linii telefonicznej na ul. Placowej oraz usunięcie drzewa znajdującego sie tam
w pasie drogowym;
wyrównanie nawierzchni ul. Wspólnej  i odtworzenie poboczy drogi, które się pozapadały; 
wykonanie oświetlenia ul. Józefów, środki na projekt wykonania oświetlenia można byłoby
zdaniem radnego pozyskać ze sprzedaży stacji transformatorowej, nad którą dzisiaj Rada Miejska
będzie się pochylać.

Pan Waldemar Krogulec - radny :

przypomniał, że 2017 r. wspólnie z sołtysem Mostek interweniowali o przekopanie rowów przez
Nadleśnictwo Suchedniów na przysiółku Szelejtów, wskazując, że dawniej był tam rów, który
zapobiegał przepływowi wody z lasu na posesje mieszkańców. W tym roku problem zalewania
posesji się nasilił w związku z częstymi opadami deszczu. Radny prosił o interwencję w
Nadleśnictwie oraz udzielenie informacji, czy wykonanie takich prac zostało zaplanowane;
przypomniał, że w -cu lutym 2019 r. składał wniosek o zaangażowanie Nadleśnictwa Suchedniów
w partycypacji remontów  dróg na terenie Gminy Suchedniów, uzasadniając to tym, że drogi te są
eksploatowane również przez pojazdy nadleśnictwa. Poinformował, że w dalszym ciągu
podtrzymuje potrzebę prowadzenia takich rozmów z Nadleśnictwem, a zaoszczędzone środki
finansowe mogłyby być przeznaczone na remont i budowę drogi na przysiółku Szelejtów.

Pan Eugeniusz Zegadło - radny :

poinformował, że na wysokości ul. Placowej i ul. Józefów (po drugiej stronie ulicy naprzeciwko
Meblodexu) przy drodze nr 751 przewrócił się płot ok. 3 metrowy i zalega na pasie drogowym.
Taki stan rzeczy zagraża bezpieczeństwu poruszających się pieszych, jak również pojazdów. 
Wnioskował do Burmistrza o interwencję do właściwych służb o rozwiązanie tego problemu;
interweniował w sprawie fatalnego stanu drogi obok młyna na Jędrowie. Prosił o doprowadzenie
drogi do stanu używalności, przypominając że jest ona często używana zarówno przez pojazdy jak
i pieszych;
interweniował w sprawie uprzątnięcia drogi z czerwonej gliny w pobliżu mostu na Berezowie
roznoszonej przez pojazdy firmy modernizującej drogi na terenie miasta, która ma siedzibę w
tamtym miejscu. Nawierzchnia drogi stwarza zagrożenie dla poruszających się tam pojazdów, jest
słaba przyczepność co utrudnia manewrowanie. 

Pan Tomasz Kutwin - radny :



pytał kiedy będzie dokończony remont schodów w Parku Miejskim przy ul. Dawidowicza oraz
droga dojazdowa do parkingu na osiedlu Bugaj z ul. Dawidowicza (droga ta ma 20 m z czego ok.
10 m jest zalane wodą). 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej  zwrócił uwagę, ze jest dużo zastrzeżeń do
stanu dróg na terenie Gminy. Sugerował potrzebę dokonania przeglądu dróg zarówno gminnych jak i
powiatowych i tam gdzie jest potrzeba dokonać napraw i remontów. Wskazał na zły stan nawierzchni
ulic Leśnej, Kaczka, Żródłowa, Poziomskiego zgłaszanych przez mieszkańców. Wnosił też o zgłoszenie do
Powiatu potrzeby naprawy chodnika przy Parku Miejskim. 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania.
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG :

poinformował, że przeglądy dróg są systematycznie realizowane przez merytorycznych
pracowników, drogi są naprawiane okresowo. Pamiętać jednak trzeba, że okres pogodowy jest
taki, że prace te przynoszą efekt krótkotrwały. Zauważył, że dróg nieutwardzonych na terenie
Gminy jest bardzo wiele, aby uniknąć tego częstego naprawiania jest jedno rozwiązanie,
inwestycja w budżecie. Poinformował, że na chwile obecną nie ma takich możliwości aby otwierać
w budżecie nowe inwestycje. Natomiast środki zaplanowane na bieżące utrzymanie dróg w roku
2020 nie są zbyt duże. Gmina będzie chciała dokończyć remont schodów w Parku w tym roku,
najdogodniejszym okresem na wykonanie prac będzie wiosna. Nadmienił, że jeżeli będziemy
wydawać w zwiększonym tempie środki na bieżące utrzymanie dróg to zabraknie ich już w
połowie roku. Przypomniał, że w chwili tworzenia budżetu na bieżący rok nie ukrywał, że sytuacja
samorządu staje się coraz cięższa, inwestycje realizowane na terenie Gminy zaplanowane są ze
środków z kredytu, na chwilę obecną nie ma możliwości wygospodarowania żadnych nowych
środków na nowe inwestycje. Realizacja rozwiązania problemów zgłaszanych przez Państwa
wymaga wprowadzenia do budżetu nowych zadań inwestycyjnych m.in oświetlenia ul. Józefów.
Wszystkie prace związane na drogach i terenach gdzie Gmina nie jest właścicielem ani
zarządzającym zostaną zgłoszone do odpowiednich zarządców. W sprawie ul. Żeromskiego
zgłaszanej przez Pana Zolbacha poinformował, że Gmina będzie interweniowała, droga ta jest
drogą powiatową i jej utrzymanie leży w gestii Powiatu. To samo dotyczy drogi nr 751
(oczyszczenie przepustów w Michniowie) zgłoszone zostanie do Zarządu Dróg Wojewódzkich, jak
również obalonego ogrodzenia zgłaszanego przez radnego Zegadło;
poinformował, że podjęto rozmowy z Nadleśnictwem odnośnie aktualizacji porozumienia
dotyczącego korzystania z dróg gminnych i partycypację w kosztach ich napraw i budowy.
Przypomniał, że jeżeli Gmina chciałaby aby Nadleśnictwo partycypowało w kosztach budowy
jakieś drogi to inwestycja taka musi być zaplanowana w budżecie Gminy. Mamy zaplanowany
projekt mostu na Kaczkę, a w dalszej perspektywie jego budowę i tu Gmina będzie chciała aby w
kosztach tej inwestycji partycypowało Nadleśnictwo. Poinformował, że na dzisiaj nie widzi
możliwości aby wprowadzać nowe zadania do budżetu;
odnosząc się do tematu bobrów w Michniowie poinformował, że Gmina sprawdzi kto jest
właścicielem działki na której zwierzęta się zadomowiły. Bobry są zwierzętami chronionymi i
jakiekolwiek działania wymagają odpowiednich zgód i decyzji;
odnosząc się do tematu podcinania gałęzi na ul. Kościelnej poinformował, ze takie prace były
wykonywane przez Zakład Gospodarki Komunalnej. Wyjaśnił, że gałęzie które wystają z drzewa
rosnącego na prywatnej posesji np. na teren drogi publicznej, to zarządca tej drogi ma prawo je
podciąć, nie jest wymagane zezwolenie;
odnosząc się do tematu przychodni zdrowia poinformował, że jest to niepubliczny zakład opieki
zdrowotnej prowadzący działalność w budynku będącym własnością Gmin, umowa na dzierżawę
budynku wygasa z końcem 2020 roku. Gmina zobligowana będzie w bieżącym roku przeprowadzić
postępowanie przetargowe i wyłonić podmiot, który będzie świadczył usługi opieki zdrowotnej w
kolejnych latach;
w temacie budynku przy ul. Ogrodowej będącego siedzibą SSP Nr 1 do roku 2017 poinformował,
że budynek jest wyłączony z eksploatacji decyzją odpowiednich służb. Na chwilę obecną nie może
być w nim prowadzona żadna działalność. Teren, na którym znajduje się budynek pod względem
formalnym oddany jest w zarząd szkoły. Na wykorzystanie tego budynku potrzebne są środki
finansowe. Jeżeli takowe się znajdą będziemy rozważali sposób dysponowania tym majątkiem;
w temacie problemu zgłoszonego przez radnego Zegadło dotyczącego zanieczyszczenia drogi
wojewódzkiej nr 751 w okolicach mostu na Berezowie, Gmina interweniowała w organie nadzoru
oraz kierownika budowy. W dniu dzisiejszym miało zacząć się sprzątanie, firma miała sprowadzić
specjalistyczny sprzęt. Dodał, ze wszystkie problemy zgłaszane w temacie dróg zostaną zgłoszone



do zarządców dróg. 

9. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z działalności pomiędzy sesjami
Rady Miejskiej.
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza
oraz Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów za okres od 30 grudnia 2019 r. do 26 lutego 2020 r.
pomiędzy XIV a XV Sesją Rady Miejskiej w Suchedniowie. (Informacja w załączeniu do protokołu)
Ponadto poinformował, ze w dniu jutrzejszym zostanie zawarta umowa z Województwem
Świętokrzyskim na dodatkowe dofinansowanie prac przy budynku SSP Nr 1 przy ul. Szarych Szeregów.
Kwota dofinansowania wyniesie 1 mln 169 tys 636 zł. 

Dyskusji nie odnotowano. 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach
oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2019 roku.
10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów w
2019 roku przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Sprawozdanie w załączeniu
do p

10.b. dyskusja.
Dyskusji nie odnotowano.

11. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych w Suchedniowie za rok 2019.
11.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w
Suchedniowie za rok 2019 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Komisji
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki
przedstawił pozytywną opinię Komisji o przedłożonym Sprawozdaniu. 

11.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z działalności Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Suchedniowie za rok
2019.

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z działalności Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Suchedniowie za rok 2019.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos



1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata BRAK GŁOSU

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2019.
12.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych za rok 2019 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Komisji
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu).

12.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki
przedstawił pozytywną opinię Komisji o przedłożonym Sprawozdaniu.

12.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

12.d. głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok
2019.

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2019.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos



1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w Gminie Suchedniów za rok 2019.
13.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie
Suchedniów za rok 2019 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Komisji
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki
przedstawił pozytywną opinię Komisji o przedłożonym Sprawozdaniu.

13.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Gminnego
Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów za rok 2019.

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów za rok 2019.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA



2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie Gminie
Łączna mienia Gminy Suchedniów w związku ze zmianą granic
administracyjnych.
14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie Gminie Łączna mienia Gminy
Suchedniów w związku ze zmianą granic administracyjnych przedstawił Pan Dariusz Miernik -
Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

Pan Mirosław Kopytek - Sekretarz Gminy Łączna w imieniu swoim i Wójta Gminy Łączna zwrócił się
do radnych o przyjęcie przedmiotowej uchwały. Jest ona niezbędna do inwestowania w przekazywane
mienie (budynek szkoły w Zaleziance). Jeszcze w tym roku planowana jest termomodernizacja budynku.

14.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony
Środowiska i Ładu Publicznego przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały. 

14.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie
Gminie Łączna mienia Gminy Suchedniów w związku ze zmianą granic
administracyjnych.
Uchwała Nr 106/XV/2020 w sprawie  wyrażenia zgody na przekazanie Gminie Łączna mienia
Gminy Suchedniów w związku ze zmianą granic administracyjnych stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie Gminie
Łączna mienia Gminy Suchedniów w związku ze zmianą granic
administracyjnych.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

15. Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przebiegu
Kolejowej Liniowej Inwestycji Towarzyszącej (ciągu nr 6) ujętej w
Strategicznym Studium Lokalizacyjnym Inwestycji Centralnego Portu
Komunikacyjnego (SSL).
15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przebiegu Kolejowej Liniowej
Inwestycji Towarzyszącej (ciągu nr 6) ujętej w Strategicznym Studium Lokalizacyjnym
Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego (SSL) przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz
MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

15.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony
Środowiska i Ładu Publicznego przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały.

15.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany
przebiegu Kolejowej Liniowej Inwestycji Towarzyszącej (ciągu nr 6) ujętej w
Strategicznym Studium Lokalizacyjnym Inwestycji Centralnego Portu
Komunikacyjnego (SSL).
Uchwała Nr 107/XV/2020 w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przebiegu Kolejowej
Liniowej Inwestycji Towarzyszącej (ciągu nr 6) ujętej w Strategicznym Studium
Lokalizacyjnym Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego (SSL) stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przebiegu
Kolejowej Liniowej Inwestycji Towarzyszącej (ciągu nr 6) ujętej w Strategicznym
Studium Lokalizacyjnym Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego (SSL).

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

16. Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w
budżecie Gminy Suchedniów 2021 roku środków stanowiących fundusz
sołecki.
16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie  niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy
Suchedniów 2021 roku środków stanowiących fundusz sołecki przedstawił Pan Cezary Błach -
Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).
Ponadto Burmistrz zapoznał zebranych z informacją Związku Gmin Wiejskich, która zwróciła się m.in do
samorządów o sporządzenie ankiety dotyczącej finansowania zadań oświatowych w latach 2018-2020.
Dostrzeżono bowiem problem ponoszonych przez samorządy coraz większych nakładów na szkolnictwo,
co wpływa niekorzystnie na budżety gmin, ich zdolności inwestycyjne.  Przedstawił dane dotyczące
Gminy Suchedniów w tym temacie. 

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  przedstawiła pozytywną
opinię Komisji o projekcie uchwały. 

16.c. dyskusja,
Pan Wiesław Biskup - radny wyraził obawę o to, że włączenie funduszu sołeckiego do budżetu Gminy
nie będzie rodziło obawy wśród sołtysów,że tych środków finansowych nie dostaną, czy mogą na nie
liczyć, prosił o rozwinięcie tematu.

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wyjaśnił, że te pieniądze nigdy nie były pieniędzmi sołectw, były
one środkami jednego budżetu Gminy Suchedniów, które po uchwale o ich  wyodrębnieniu Rada Miejska
cedowała na rady sołeckie, które decydowały na jaki cel w sołectwie je przeznaczą. Brak wyodrębnienia
tych środków spowoduje, że o ich przeznaczeniu będzie decydowała bezpośrednio Rada Miejska. 



16.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie niewyrażenia zgody na
wyodrębnienie w budżecie Gminy Suchedniów 2021 roku środków
stanowiących fundusz sołecki.
Uchwała Nr 108/XV/2020 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy
Suchedniów 2021 roku środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w
budżecie Gminy Suchedniów 2021 roku środków stanowiących fundusz sołecki.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 66.67 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 4 33.33 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar PRZECIW

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata PRZECIW

15 Zegadło Eugeniusz ZA

17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.
17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego
dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i
ochroną dróg przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu). 

17.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony
Środowiska i Ładu Publicznego przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały.



17.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  przedstawiła opinię Komisji o
projekcie uchwały tj.: 

1)  Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za
zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową,
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg

            pod warunkiem uwzględnienia wniosku Komisji Budżetu i Finansów, który brzmi:

„Komisja wnioskuje o podwyższenie stawek opłaty określonych w § 2 ust.1 projektu uchwały o
2 zł  w każdej z pozycji

  oraz o podwyższenie stawek opłaty określonych w § 3 ust.1  w następujących pozycjach

- Pozostałe urządzenia w pasie drogowym  - wzrost o 30 zł  (do kwoty 60 zł)

- Umieszczenie na drogowym obiekcie inżynierskim  - wzrost o 20 zł (do kwoty 200 zł)”.

            Za wnioskiem Komisji głosowało jednogłośnie 6 radnych.

Pozytywną opinię o projekcie uchwały pod warunkiem uwzględnienia stawek zaproponowanych
we wniosku przez Komisję Budżetu i Finansów wyraziło jednogłośnie 6 radnych. 

17.d. dyskusja,
Dyskusja:
Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  poinformowała, że komisja
proponując wyższe stawki, po uzgodnieniu z Burmistrzem doszła do wniosku,, że ich podniesienie nie
będzie rzutowało na dodatkowe koszty ponoszone przez mieszkańców. Podnoszone stawki wpłyną na
zwiększenie dochodów Gminy, a koszty poniosą takie firmy jak np. PGE. Zwróciła się do Burmistrza o
pełniejsze wyjaśnienie tematu, dlaczego proponowane stawki przez Burmistrza mają pozostać na
dotychczasowym poziomie i czy podniesienie ich zgodnie z wnioskiem Komisji wpłyną na dodatkowe
koszty ponoszone przez mieszkańców. 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że podniesienie stawek zgodnie z wnioskiem
Komisji będzie rzutowało na dodatkowe koszty ponoszone przez mieszkańców. Zwiększenie kosztów firm
będzie miało odzwierciedlenie w cenach energii lub gazu. Opłaty są głównie ponoszone za umieszczenie
przyłączy w pasie drogi do kanalizacji, wodociągu, gazociągu, energii elektrycznej.  Obowiązujące stawki
opłat są z 2011 roku. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG zgodził się z Z-cą Burmistrza, że zwiększone koszty firm zostaną
przerzucone na mieszkańców w taryfach za energię, gaz, wodę. 

Pan Waldemar Krogulec - radny pytał jakie kwoty opłat za zajęcie pasa drogowego wpłynęły do
budżetu Gminy podczas realizowanych inwestycji w roku ubiegłym. 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że za inwestycje realizowane przez Gminę w
roku ubiegłym za zajecie pasa drogowego  nie pobierano opłat. Nie mam wiedzy jak było z opłatami na
drogach innych niż gminne. 

17.d.a. głosowanie w sprawie wniosku Komisji Budżetu i Finansów w
sprawie zwiększenia kwot stawek opłaty,

głosowanie głosowanie w sprawie wniosku Komisji Budżetu i Finansów w sprawie zwiększenia
kwot stawek opłaty,

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 3 25 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 6 50 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 25 % nieoddanych głosów 3 20 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof PRZECIW

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia WSTRZYMAŁA SIĘ

5 Krogulec Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW

7 Kutwin Tomasz PRZECIW

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin PRZECIW

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł PRZECIW

14 Stępień Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

15 Zegadło Eugeniusz ZA

17.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty
za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.
Uchwała Nr 109/XV/2020 w sprawie w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem,
utrzymaniem i ochroną dróg stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową,
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 8 72.73 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 27.27 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia WSTRZYMAŁA SIĘ

5 Krogulec Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ



6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na zawarcie
porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania
o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w
ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej.
18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na zawarcie porozumienia o
wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej
przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).

18.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony
Środowiska i Ładu Publicznego przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały.

18.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  przedstawiła pozytywną
opinię Komisji o projekcie uchwały.

18.d. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

18.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania
o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w
ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej.
Uchwała Nr 110/XV/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o
wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie
zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy
Zakupowej Energii Elektrycznej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o
wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie
zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy
Zakupowej Energii Elektrycznej.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością
przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów.
19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca
Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

19.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony
Środowiska i Ładu Publicznego przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały.

19.c. dyskusja,
Pan Wiesław Biskup - radny zaproponował, aby pozyskane środki ze sprzedaży transformatora
przeznaczyć na inwestycję budowy oświetlenia przy ul. Józefów. 

19.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie
służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Suchedniów.
Uchwała Nr 111/XV/2020 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością
przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w
Suchedniowie oraz planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2020
rok.
20.a. wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej - prezentacja projektu
Planu Pracy RM na 2020 r.,
Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił projekt uchwały informując,
że projekt Planu Pracy Rady Miejskiej i poszczególnych komisji stałych Rady Miejskiej były szczegółowo
omawiane i analizowane na posiedzeniach komisji (projekty planów pracy w załączeniu do protokołu). 

20.b. prezentacja projektów planów pracy stałych komisji RM na 2020 r. -
wystąpienia przewodniczących komisji,
20.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

20.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia planu pracy Rady
Miejskiej w Suchedniowie oraz planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej
na 2020 rok.
Uchwała Nr 112/XV/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w
Suchedniowie oraz planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2020
rok stanowi zaąłcznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w
Suchedniowie oraz planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2020 rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

21. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach na rozstrzygnięcie nadzorcze.
21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Kielcach na rozstrzygnięcie nadzorcze przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt
uchwały w załączeniu do protokołu).  

21.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki
przedstawił pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały. 

21.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

21.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wniesienia skargi do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach na rozstrzygnięcie
nadzorcze.
Uchwała Nr 113/XV/2020 w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach na rozstrzygnięcie nadzorcze stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach na rozstrzygnięcie nadzorcze.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 lutego 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika BRAK GŁOSU

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna BRAK GŁOSU

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

22. Sprawy różne.
Pani Lidia Frątczak - radna przypomniała, że na posiedzeniu komisji wnioskowała do Burmistrza o
wystąpienie do właściciela terenu wokół sklepu Biedronka o utrzymywanie czystości na tym terenie. Czy
takie pismo zostało wystosowane? 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że pismo jest w poprawie (w korekcie), został
wysłany pracownik aby zrobił dokumentację fotograficzną tego terenu. 

Pani Małgorzata Stępień - radna odniosła się do funduszu sołeckiego, stwierdziła, że został on
zablokowany i wyraziła nadzieję, że radni nie zapomną o tym funduszu dla sołectw. Nadmieniła, że
żaden z wniosków składanych przy tworzeniu budżetu kierowanych przez sołectwo Ostojów nie był
zamieszczony w budżecie Gminy Suchedniów. Poinformowała, tez o trudnościach w pozyskaniu gruntu
na terenie sołectwa, którego właścicielem jest Skarb Państwa. 

Pan Marcin Pałac - radny  wnioskował o oczyszczenie i uprzątnięcie rowów przydrożnych przy ul.
Kieleckiej i w okolicach marketu TESCO oraz wyrównanie chodnika przy ul. Zagórskiej od TESCO w
stronę drogi szybkiego ruchu.

Pan Wiesław Biskup - radny wnioskował o wykarczowanie terenu przy ul. Placowej, którego
właścicielem jest PKP. Zwrócił się do Burmistrza o porozumienie w tej kwestii z PKP i wykonanie prac, a
pozyskane drewno przekazać mieszkańcom.

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG :

w temacie działki o której pozyskanie stara sie sołectwo Ostojów poinformował, że dwukrotnie
wystosował pismo do Starosty w tej sprawie. Odbyło się spotkanie z częścią Zarządu Powiatu
Skarżyskiego. na chwilę obecną Starosta nie widzi możliwości przekazania tego gruntu,
argumentując, że przewiduje trudności lokalizacyjne jednej ze swoich jednostek i w razie gdyby
taka potrzeba była to przeniesie ją na ten teren. Dobra wola Burmistrza ogranicza się niestety
tylko do wnioskowania. Przypomniał, że z funduszu sołeckiego była modernizowana salka w
sołectwie. Teraz słyszymy, że mieszkańcy nie tego oczekiwali. Więc po co było modernizowanie tej



salki ze środków z funduszu sołeckiego;
w temacie śmieci poinformował, że ma duże obawy co do finansowania gospodarki śmieciowej w
gminie w roku 2020. Zmiana przepisów prawnych wprowadziła, że od 2020 roku Gmina płaci za
każda tonę odebranych odpadów, poprzednio tak nie było, była to stawka ryczałtowa. Za m-c
styczeń 2020 r. faktura za odebrane śmieci miała wartość 230 tys. zł. Jeżeli taka sytuacja będzie
miała miejsce w miesiącach kolejnych mniej więcej w połowie roku braknie nam środków
finansowych na realizację tego zadania. Podjęto kroki, że od kolejnego miesiąca śmieciarka będzie
ważona przy wyjeździe po odpady i po powrocie z odpadami. Są to dodatkowe koszty pracownicze
i usługi z udostępnianiem wagi. Gospodarka śmieciowa jest w chwili obecnej problemem w całym
kraju. Występuje też problem ograniczonej liczby miejsc gdzie można je wywozić. 

Pan Kazimierz Matla - Przewodniczący Osiedla Nr 3  zwrócił uwagę na zbyt małą ilość mieszkańców
wliczonych do stawki za opłaty za śmieci. Z jego wyliczeń wynika, że obciążonych jest 7,5 tys.
mieszkańców, a Gmina liczy ponad 10 tys. Wynika tak z deklaracji śmieciowych składanych przez
mieszkańców, jednak zdaniem Przewodniczącego Osiedla ma to związek z tym, że dane te są nie do
końca zgodne z prawdą. Może należałoby opracować metodę bardziej skutecznej weryfikacji osób
zamieszkałych w Gminie. 

Pani Małgorzata Stępień  - radna poinformowała, ze fundusz sołecki wydawany był zasadnie, była
potrzeba zorganizowania miejsca gdzie mogliby się spotykać mieszkańcy.Salka jest do użytku szkoły a
wynajęcie jej jest odpłatne. Salka nie jest wyposażona w krzesła i stoły. Salka ta nie ma swobodnego
dostępu żeby się w niej spotykać. 

Pani Lidia Frątczak - radna w temacie segregacji śmieci pytała czy do faktury za wywóz śmieci jest
dołączane jakieś sprawozdanie z którego moglibyśmy wyczytać współczynnik segregacji śmieci. 

Pan Waldemar Krogulec - radny zwrócił się do Burmistrza o wyjaśnienie mieszkańcom sposobu
przygotowania przetargu, ponieważ była mowa o ryczałtowym na ilościowy. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG :

poinformował, ze salka w Ostojowie jest wypożyczana odpłatnie tylko dla podmiotów
prowadzących tam zajęcia i też pobierających opłatę;
w temacie śmieci poinformował, że system ważenia będzie wprowadzony. Rozważamy zmianę
sposobu naliczania opłaty. być może lepszym rozwiązaniem byłaby opłata porównywana od
zużycia wody. Wyjaśnił też metodę naliczania ryczałtową i metodę ilościową. 

23. Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu treści porządku dziennego obrad Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM
ogłosił zamknięcie XV-ej sesji Rady Miejskiej.

      Sporządził                         Sekretarz Obrad                                                 Przewodniczący 
                                                                                                                    Rady Miejskiej

Mariusz Ślusarczyk                    Wiesław Biskup                                                Krzysztof Adamiec


